

Referat af bestyrelsesmødet onsdag d. 21. juni 2023

Deltagere: Knud Bonde (KB), Kai Just (KJ), Erik Ericson (EE), Michael Simonsen (MS), Henning Hjørnholm (HH), Svend Erik Walde (SW), Diana Steffensen (DS), Bjarne Alstrup (BA) og Stig Ingemann Jensen (SIJ)

Afbud: Lars Thyrring og Bo Elkjær

1. Banen v/Chefgreeneeper Henning Nissen

HN var med til første del af bestyrelsesmødet for at fremlægge en plan for greens i fremtiden. HN gennemgik opbygning af greens, græstyper, vand/fugt, eftersåning, vertikalskæring, propning, topdress og hvad der ellers kan gøres. Bestyrelsen skal på august mødet tage stilling til evt. Ekstra budget i forbindelse med behandling af greens i efteråret.

2. Orientering fra kontoret, medlemsoversigt mm

SIJ kunne informere om travlhed på kontoret, da sæsonen er godt igang. Medlemsmæssigt er vi godt med – ligger lidt under 2022.

3. Regnskab pr. 31. maj

Regnskabet følger stort set budget. Næste møde gennemgår vi ½ års regnskabet.

4. Status vedr. "ide-/strategi-udvalg møde

KB og DS gennemgik tankerne omkring møde i efteråret med ide- og strategiarbejde, herunder gruppearbejde, prioritering og opfølgning. Der indkaldes til møde snarest og mødet vil være d. 11. september kl. 18.30 i klubhuset.

5. Fastholdelsesudvalg, status

Fastholdelsesudvalget er nedsat med SW som formand og KJ og Peter Olesen som medlemmer. Tanken er at der skal 2 mere med i udvalget. Udvalget er allerede startet, første punkt er at kontakte udmeldte med et spørgeskema. SW har også kontaktet DGU for at få mere information om succesfulde klubber, som er bedre til at holde på medlemmer end gennemsnittet. Der ligger lidt tanker fra Hvervningsudvalget som overdrages til Fastholdelsesudvalget.

6. Orientering fra udvalgene

Rekrutteringsudvalget er stadig i fuld sving, og vi har lige fået den første henvendelse fra de firmaer som Flemming har kontaktet. Derudover har udvalget tilmeldt sig Seniormesse på Rådhuset for at se hvad det kan bringe.

Turneringsudvalget kører efter planen.

Husudvalget har fået malet buggyskur, men vi mangler bagsiden af driving range.

Fondsudvalget er i gang med næste projekt – bestyrelsen afventer.

Sponsorudvalget arbejder lige nu med erhvervsmatch.

Smuksakkerne er inde i en rigtig god periode – masser af børn m/forældre til træning, fint med indmeldelser incl. Enkelt forældre.

Eliteudvalg, her er der succes for alle hold – og på regionssiden er 3 ud af 4 hold videre til kvartfinaler.

Der er en lille stilstand i Begynderudvalget, da der ikke kommer så mange nye lige i øjeblikket.

7) Næste møde

16/8 – 13/9 – 25/10

8) Evt.

KB kom med forslag om månedligt nyhedsbrev til medlemmerne – istedet for mange små info-mails. Samtidig får udvalg og sections mulighed for at sende nyheder ud.

KJ vil gerne have Greenfee satser debatteret – sker til efteråret.

Bestyrelsen blev enig om at "gaverne" skal bruge på forbedring af banetoilet.